



**NOTICE OF ANNUAL MEETING
AVIS DE CONVOCATION À L'ASSEMBLÉE ANNUELLE**

TAKE NOTICE that the Annual Meeting of members of The Royal Heraldry Society of Canada will be held at **Forget House, 1195 Sherbrooke Street West, Montreal, Quebec H3A 1H9**, on Saturday, 27th May, 2023 at 9:00 am for the purpose of:

- a) Receiving the President's Report;
- b) Receiving and considering the financial statements for the past fiscal year, together with the auditor's report thereon;
- c) Appointing the Auditor;
- d) Receiving report of Nominating committee;
- e) Electing Officers and Directors;
- f) Appointing one Nominating Committee member and one Honours and Awards Committee member for 2023;
- g) Receiving Branch and Committee, and Volunteer Reports;
- h) Approving all the acts of the Executive and the Board of Directors taken during the past year.

VEULLEZ PRENDRE NOTE que l'assemblée annuelle des membres de la Société royale héraldique du Canada aura lieu à Montreal, Québec aux **Maison Forget, 1195, rue Sherbrooke Ouest**, à 9:00H, samedi le 27 mars 2023, dans le but:

- a) de recevoir le rapport du Président;
- b) de recevoir et d'examiner les états financiers de l'année financière écoulée ainsi que le rapport du vérificateur s'y rapportant;
- c) de nommer un commissaire aux comptes;
- d) de recevoir le rapport du Comité des nominations;
- e) d'élire les officiers et les directeurs;
- f) d'élire un membre du Comité des nominations et un membre du Comité des honneurs et récompenses pour 2023;
- g) de recevoir les rapports des sections régionales et des comités;
- h) d'approuver toutes les décisions prises par la direction et le conseil d'administration au cours de la dernière année; et

Dated 30 March, 2023 on behalf of the Board of Directors / Daté le 30 mars 2023 au nom du Conseil d'administration

Vicken Koundakjian, FRHSC(Hon.)
President of the Society /
Président de la Société

Stephen R.A. Murray, FRHSC
Secretary/Secrétaire

